

2017 Sino-Micro Symposium

June 29-July 1, 2017

Xi'an, China

First Circular

In order to foster communications and collaborations among microbiologists in China and overseas, Overseas Chinese Society of Microbiology (Sino-Micro) will host a joint International Symposium on Microbiology. The symposium will be held on the campus of Northwest University in Xi'an, China from June 29-July 1, 2017. Our local host includes School of Life Sciences/Graduate School, Northwest University. The symposium will be supported by Chinese Society for Microbiology and American Society for Microbiology.

The symposium will have keynote talks, oral presentations and poster presentations.

Topics:

- Applied and environmental microbiology
- Clinical microbiology and vaccines
- Ecological and evolutionary microbiology
- Microbe-host interactions
- Microbial pathogenesis
- Microbial biochemistry, physiology and metabolism
- Microbial omics

Language: English

Organizers:

Hosts: Overseas Chinese Society of Microbiology
Local Host: School of Life Sciences, Northwest University.

Sponsors: Chinese Society for Microbiology and American Society for Microbiology

Co-Chairs: Dr. Zixing Deng

Dr. Chuanwu Xi

Executive Chairs: Xiuzhu Dong, Hua Wang, Haihua Yang

Organization Committee: Casey Chen, Xiuzhu Dong, Yiping Han, Yongqun He, Haihua Liang, Yongdong Liu, Feng Shao, Wenyuan Shi, Hua Wang, Chuanwu Xi, Jianping Xie, Howard Xu, Frank Yang, Lixin Zhang, Liping Zhao, Daoguo Zhou, Ningyi Zhou, Zhi Zhou, Jun Zhu.

Time and Location:

Northwest University campus, Xi'an, China June 29-July 1, 2017

June 29, registration and training
June 30, Opening ceremony, colloquiums, banquet dinner
July 1, Symposiums

Abstract submission and registration:

Please visit the webpage of the symposium http://www.microsociety.com.cn, register and submit the abstract of your presentation.

Deadline of abstract submission: May 20th, 2017.

Registration fee:

1200 RMB or 200 USD for participants 600 RMB or 100 USD for students and accompany person. Local accommodations are not included

Meeting Contacts:

Haihua Liang, <u>lianghh@nwu.edu.cn</u> Hua Wang, <u>wang.707@osu.edu</u> Yongqun He, <u>yongqunh@umich.edu</u>

We look forward to seeing you in Xi'an and believe you will enjoy the friendship and the opportunities!

Overseas Chinese Society of Microbiology

2017.3

海外华人微生物学会 2017 微生物学国际研讨会

西安,西北大学

2017. 6.29-7.1

第一轮通知

由海外华人微生物学会主办,西北大学研究生院/生命科学学院承办的"当代微生物学"国际会议将于 2017 年 6 月 29 日-7 月 1 日在西安市西北大学举行。本次会议得到中国微生物学会和美国微生物学会的支持!

本次大会主题为"现代微生物学"。主要议题集中在以下领域

- Applied and environmental microbiology
- Clinical microbiology and vaccines
- Ecological and evolutionary microbiology
- Microbe-host interactions
- Microbial pathogenesis
- Microbial biochemistry, physiology and metabolism
- Microbial omics

组织委员会: Casey Chen, Xiuzhu Dong, Yiping Han, Yongqun He, Haihua Liang, Yongdong Liu, Feng Shao, Wenyuan Shi, Hua Wang, Chuanwu Xi, Jianping Xie, Howard Xu, Frank Yang, Lixin Zhang, Liping Zhao, Daoguo Zhou, Ningyi Zhou, Zhi Zhou, Jun Zhu.

执行主席: Xiuzhu Dong, Hua Wang, Haihua Liang

大会语言

英语

会议时间、地点

本次会议将于 2017 年 6 月 29 日-7 月 1 日号,在西安市西北大学召开。日程安排为: 2017 年 6 月 29 日报到, 2017 年 6 月 30 开幕式、全会、晚宴、夜间研讨会 2017 年 7 月 1 研讨会。

会议论文及其摘要

论文格式要求及提交,请到会议网站 (http://www.microsociety.com.cn). Deadline of abstract

submission: May 20th, 2017.

会议费用

会务费注册 1200 元/人 (美元 200)。

在读研究生(凭学生证)和随行家属会务费(注册费)会务费 600 元/人(美元 100)。 住宿费自理。

参会代表可自行选择住宿标准:(具体酒店名称等详细内容在第二轮通知中公布)

会议联系人:

梁海华 中国 lianghh@nwu.edu.cn. 电话: 029-88303662

王华 美国 wang.707@osu.edu

何勇群 美国 yongqunh@umich.edu

当代微生物学国际会议旨在搭建国内外微生物学及其相关学科科学研究工作者的跨学科交流互动平台。这将是交流、交友和学习的良好机会。

我们期待与您相聚在西安!

大会主席

中国微生物学会理事长 海外华人微生物学会席